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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
3. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. február 18-án, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

4 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Napirend:

1. Közbeszerzési terv megtárgyalása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

2. Fűtésszolgáltatási szerződés bírósági módosításával kapcsolatos keresetlevél megvitatása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

3. Egyebek
- Kárpátia Együttes ajánlata
- I.világháborús emlékmű felújítása

Napirend utáni hosszászólások

Hozott határozat: 8/2019.(II.18.) –  10/2019.(II.18.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt.

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
3. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. február 18-án, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

4 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestert és a megjelent képviselőket. A jelenléti ív
alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 10 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a
jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést elsősorban a közbeszerzési terv megtárgyalása és a fűtésszolgáltatási
szerződés módosításával kapcsolatos peres ügy miatt kellett összehívni. A polgármester ezután javaslatot
tett a napirendi pontok megtárgyalására.
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Villányi Péterné és Zverkó Pál képviselők
személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.

Napirend:

1. Közbeszerzési terv megtárgyalása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Minden évben szükséges közbeszerzési tervet készíteni. Azt az eljárást írtam bele ebbe a közbeszerzési
tervbe, amit most lefolytat a közbeszerző, amelyről januárban döntöttünk.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban az
alábbi határozatot hozta:

8/2019.(II.18.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek
megfelelően elfogadja a 2019. évi közbeszerzési tervet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a terv végrehajtásáról, szükség esetén
módosításáról gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester
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2. Fűtésszolgáltatási szerződés bírósági módosításával kapcsolatos keresetlevél megvitatása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az ügyvéd úrnak az a kérdése, hogy mennyi legyen az az összeg, amire a per tárgya irányul? Ezt vagy
összegszerűen, vagy képletszerűen kell megadnunk. Kérdés, hogy mit kérünk, mire csökkenjen a díj?

Piroska János alpolgármester:
Ha abból indulunk ki, hogy - azok a tényezők, amelyek elengedhetetlenek egy fűtési módnál, egy
intézményi fűtésnél – akkor mi a kizáró ok, hogy a térítési díjban nem érvényesülnek ezek a megtakarítási
számok? A szakértő az összehasonlításban mindenhol kimutatta a csökkenést, és a végén leírja, hogy 30
és 48% közötti a megtakarítás. Én javaslom, törekedjünk arra, hogy az itt megjelölt maximális 48 % -ot
érvényesítsük..

Szórágy Gyuláné polgármester:
Már úgy lett kiértesítve, hogy a testület döntése értelmében 40 %-ot fogunk érvényesíteni.

Piroska János alpolgármester:
A testület felülbírálhatja a korábbi döntését. Ha a bíróság kimondja, hogy jogosultak voltunk a 48%
érvényesítésére, akkor módosítsuk a korábbi döntésünket ennek megfelelően.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az a kérdés, hogy mi alapján és mennyire akarjuk csökkenteni az összeget. Kezünkben van egy
szakvélemény,  melyben  egy  alsó  és  egy  felső számadat  van.  Ha  konkrét  összeget  számolunk,  akkor  a
2018-as határozatból tudunk kiindulni a szakvélemény figyelembevételével. Az óvoda esetében az összeg
2.755.493 Ft + Áfa volt. Ennek az összegnek az 52%-a fizetendő, 48% a megtakarítás. Tehát, ha konkrét
összegben határozzuk meg, 1.819.727 Ft/fűtési idény, ezt kérjük a kereseti kérelembe beleírni.

A polgármester szavazásra tette fel a jegyző által elmondottakat.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban az
alábbi határozatot hozta:

9/2019.(II.18.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Ferkel Bau Építőipari Kft.
ellen keresettel kíván élni a fűtési díjak csökkentése érdekében. A keresetben a
szakértő által kimutatott 48 %-os megtakarítás összegét kell figyelembe venni, tehát
egy fűtési idényre az óvoda esetében 1.819.727 Ft-ra történő fűtési díjra csökkentését
kell kérni.
A testület a keresetben foglaltakkal egyebekben egyetért.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a jogi képviselőt értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester
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3. Egyebek

- Kárpátia Együttes ajánlata
Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az idei várjátékok rendezvényre szeretnénk a Kárpátia együttest meghívni, ők megküldték az
árajánlatukat. Én arra gondoltam, hogy pályázati pénzből lehetne finanszírozni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Az EFOP-pályázatból nem jut már?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Van még keret a rendezvényekre, csak nem tudom, hogy mikor jutunk hozzá. Bízom benne, hogy addigra
lesz belőle pénz. Legalább 1.000.000 Ft-ra számítunk, ezen kívül a költségvetésbe is szeretnénk
betervezni valamennyit, így a kettő együtt már elég lehetne.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Van egy másik rendezvényes pályázatunk, amire a Nyugat-Nógrád Nonprofit Kft. pályázott a mi
nevünkben is. Itt 4.000.000 Ft-os támogatásról van szó, de ezt 3 év alatt lehet felhasználni, tehát durván
1.300.000 Ft jut egy évre. Így már lenne fedezet a koncertre, de a fellépőkre is kell még pénz.
Megbeszéltem Mónikával, hogy legyen kevesebb fellépő és legyen szünet a műsorok között.

A testület hosszasan mérlegelte a lehetőségeket, mind a helyszínt, mind a költségeket és arra a döntésre
jutottak, hogy mindenféleképpen el kell fogadni az együttes ajánlatát és meg kell szervezni a fellépésüket,
hiszen ez lehetne a Várjátékok rendezvény fénypontja, sok látogatót vonzana ide. Javasolták, hogy
előzetesen nézzék meg a helyszínt, a polgármester kérjen bejárást.

- I.világháborús emlékmű felújítása

Szórágy Gyuláné polgármester:
Van jó hírem is: az I.világháborús pályázatunkra 1.000.000 Ft-ot nyertünk. Ezt még ki kell egészítenünk
1.300.000 Ft-tal. Így megépülhetne a Hősök parkja. A temetőből felhoznánk a II. világháborús
emlékművet is és az ’56-.os emlékművet is.

A polgármester kérte a szükséges határozat meghozatalát.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

10/2019.(II.18.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a „KKETTKK-CP-02 Az
első világháború történelmi emlékeit őrző emlékművek rendbetétele,
renoválása, helyreállítása, új emlékművek felállı́tása” című pályázaton  a
2019/IV/P02/223/1 iktatószámú határozat alapján támogatást nyert el.
- A projekt címe: I. világháborús emlékmű és környezete felújítása Nógrádon
 - A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe: 2642 Nógrád, Hunyadi utca 18.
- A projekt megvalósítási helyszínének helyrajzi száma: 418.
- A projekt összes költsége: 2 256 947 Ft
- A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő (saját forrás): 1 256 947 Ft
- A megítélt támogatás összege: 1 000 000 Ft

A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a saját erő összegét szerepeltesse a 2019. évi
költségvetésben.
Határidő: azonnal
Felelős: polgármester
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Napirend utáni hozzászólások:

Kovács Ágnes képviselő:
A buszforduló ügye hol tart?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Beszélni fogok a Csonka Károllyal. Megkérem, hogy segítsen, adjon tanácsot, hogy hogyan induljunk el,
kihez forduljunk.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Én kihívnám valamelyik TV-t, ilyenekre harapnak, ami a polgárokat hátráltatja. Szülőkkel, idősekkel is
lehetne beszélgetniük.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Én egy személyes egyeztetést javaslok a Csonka Károllyal. Rengeteg időbe telik a tervek elkészítése,
aztán a kivitelezés is hosszadalmas, tehát mindenképpen a személyes egyeztetést kellene elsőként
megpróbálni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Igen, először egyeztetni kell vele, aztán ha annak nem lesz eredménye, akkor össze kell hívni egy
lakossági fórumot az egyéb lehetőségek mérlegelésével kapcsolatban. A Volánbusz sem vállal fel semmit,
mindent áthárít ránk.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Meg fogom írni nekik, hogy a buszuk nem parkolhat a főtéren. Zavaró, a rendezvényeknél mindig útban
van.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Igen, nem szabad hagyni magunkat.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív
részvételt és az ülést 18 óra 40 perckor órakor berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                       polgármester         jegyző

Zverkó Pál                                      Villányi Péterné
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő


